
Op 18 november stelde de DB-fractie technische vragen over communicatie vanuit het college over de 
Hartenhoeve. Deze mail voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
De afgelopen dagen is de gemeenteraad van West Betuwe via alle soorten nieuwskanalen 
overweldigend in beeld geweest. In de afgelopen jaren dat wij in de raad zitten hebben wij intussen 
geleerd, dat de inhoud van deze berichten de verantwoordelijkheid van de schrijver is en wij als 
gemeente hier niets mee doen en hier buiten staan. Elke opmerking hierover is eigenlijk al ongepast. 
Daarom onze vraag aan de voorzitter, of hij kan aangeven waarom hij op woensdag 11 november 2020 
een email stuurt met betrekking tot de HartenHoeve en daarin letterlijk schrijft en wij citeren: “Naar 
aanleiding van het artikel in De Gelderlander zijn wij ons aan het beraden op een extra controle naar de 
financiële verantwoording en de rechtmatigheid van de door de HartenHoeve geleverde zorg.”  
 
Antwoord 
De gemeente haalt informatie van buiten naar binnen via onder andere de kranten en sociale media. Op 
deze manier weten wat er speelt in de samenleving en vangen we signalen op. Bij een dergelijk signaal 
over een zorgaanbieder in onze gemeente kijken we daar niet van weg. Dit mede gelet op het feit dat op 
het moment van publicatie er een cliëntenstop is en de inspectie een hertoets doet. Vandaar dat we 
hebben gekozen om de raadsleden hier actief over te informeren met een kort statement.  
 


